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Vím, co bylo ve skladu... Kauza Vrbětice uzavřena. Pak
zaznělo něco, co řečeno nebylo

parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vim-co-bylo-ve-skladu-Kauza-Vrbetice-uzavrena-Pak-zaznelo-neco-co-receno-
nebylo-754588

30.04.2024 17:27 | Monitoring

O tom, že ve Vrběticích rozhodně nebyla škoda za miliardu, se rozhovořil
bezpečnostní analytik Jaroslav Štefec s europoslancem za SPD Ivanem Davidem.
"To by tam musely být pozlacené granáty, nebo něco takového. Nebo s ochuzeným
uranem, ty jsou dost drahé. Ale ty tam zřejmě nebyly. A jestli tam byly, tak nám to
nikdo neřekl, což je blbé. To je horší než Černobyl," dodal Štefec.

Sdílej

Foto: HZS ČR 
Popisek: Požár ve Vrběticích, který předcházel výbuchu

Jaroslav Štefec se v debatě, která byla vysílána na facebookovém profilu europoslance
za SPD Ivana Davida, vyjádřil mimo jiné ke kauze Vrbětice. "A pan ministr Rakušan nám
řekl, že Miškin a Čepiga pod velením GRU spáchali válečný čin. A dneska tady máme,
zrovna v tento den, německého prezidenta za naším prezidentem. Má to nějakou
souvislost, má to nějaký posun k užitečné idiocii, že bychom posloužili? Nebo si myslíte,
že je to náhodička?" zeptala se při diskuzi Jaroslava Štefce posluchačka. 

"Já si myslím, že je to náhoda, v tomto případě, do jisté míry. I když v politice se náhody
nedějí. Obvykle. Obvykle souvisí spousta věcí," poznamenal Štefec. "Může být nesoulad
okolností," dodal David.
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"Může to být nesoulad okolností. Ale já bych spíš řekl, že je tady německý prezident, tak
přijel mírnit trošičku válečnickou rétoriku českého prezidenta a říct mu, aby tak neblbnul,
že fakt jde o hubu. A že by se mohlo stát, že by nám ty granáty tady opravdu zbyly, jako
ty trabanty svého času," podotkl nejprve Štefec.

"Vrbětice... Já nevím. Mám svoji teorii, mám svoje informace koneckonců, jako manažer
centra pro výzkum terorismu, ne zcela standardní, ale na rovinu říkám, že tomu nevěřím,"
dodal Štefec.

Anketa

Jste rádi, že v USA prošel balík pomoci pro Ukrajinu?

Ano
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Ne

92%

Nevím / Je mi to jedno

2%

hlasovalo: 20053 lidí

"Údajně ta škoda představovala hodnotu asi miliardu korun, zatímco včera jsem viděl
starší video s panem premiérem Fialou, který se chlubil, že už před 24. únorem 2022
Česká republika poslala na Ukrajinu zbraně v hodnotě přes 60 miliard korun. A zhruba ve
stejném rozsahu vydala povolení, nebo licence pro zbrojní firmy, aby dodaly zbraně na
Ukrajinu. To máme zhruba 120 miliard. A vedle toho Čepiga s Miškinem troškařili a
vyhodili Vrbětice v hodnotě jedné miliardy do povětří, aby tím zabránili dodávce zbraní na
Ukrajinu. Tak mně to připadá bizarní. Ale nejsem odborník, narozdíl od Fialy," podotkl
David.

Horší než Černobyl

"Dovedu si představit, kolik toho můžete pořídit za jednu miliardu korun. Vím, aspoň
deklarativně, co v tom skladu bylo. Takže za prvé ten výbuch rozhodně nezpůsobil škodu
za miliardu korun. Samotný ten mechanismus toho prvního výbuchu..." dodal Štefec,
David jen oponoval, že se mohly ztratit věci za miliardu. 
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"Za miliardu se tam neztratily věci. Možná to byly ty škody, že do toho započítávali nějaké
to čištění toho prostoru, ale ani to podle mě nebylo za tu miliardu. Nedává to logiku. To by
byla taková drobná sabotáž, protože vyhodit dva baráky ve skladu - a v tom baráku ve
skladu to má omezené kapacity, to by tam musely být pozlacené granáty, nebo něco
takového. Nebo s ochuzeným uranem, ty jsou dost drahé. Ale ty tam zřejmě nebyly. A
jestli tam byly, tak nám to nikdo neřekl, což je blbé. To je horší než Černobyl. Ale
rozhodně tam ta škoda za miliardu nebyla," dodal Štefec.

"Tím spíš je to naprosto okrajová záležitost ve srovnání s velkorysými dodávkami, které
zařídil pan premiér Fiala, jak se chlubil," dodal David.

Fotogalerie: - Konvoj svobody

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Konvoj-svobody-13754#1
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https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Konvoj-svobody-13754#2
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Konvoj-svobody-13754#3
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https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Konvoj-svobody-13754#4
https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Konvoj-svobody-13754#5
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Náhlé prozření

Anketa

Máme vůči Rusku cítit vděčnost za osvobození od německého nacismu?

Máme
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Nevím / Je mi to jedno

1%

hlasovalo: 6374 lidí

https://www.parlamentnilisty.cz/galerie/foto/Konvoj-svobody-13754#6
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"Nevím, jestli tam našly ty stopy jejich ve sněhu, nebo jak to tam bylo dodatečně...
Protože tak dlouhé vyšetřování něčeho... Pokud se to vyšetřovalo hned, já jsem slyšel to
vystoupení toho člověka, který tam vlastně vedl to vyšetřování okamžitě potom a ten říkal
něco úplně jiného o dění v tom skladu," dodal Štefec.
"Každý se může mýlit. A po sedmi letech bádání náhle prozřeli," dodal David. 

Další dotaz směřoval k dění v německém Hamburku - demonstrovaly zde tisíce muslimů
za to, aby tam byl vytvořen chalífát. "Docela se to propíralo, lidé říkali, že to není dobré
tady v Evropě. Pak se toho chopil ministr Rakušan a řekl: Tak protestovali, no a co? Stalo
se něco, nestalo? Takhle se vyjádřil někde na Twitteru. Zase se ptám, zda tady nejedeme
tu cestu těch největších užitečných idiotů, protože já ten dojem mám," poznamenala
divačka.

"Jestliže to někdo tvrdí, tak není užitečný, ale idiot jo. Už proběhly podobné demonstrace
i u nás, minimálně dvě, kde se pokřikovalo Smrt Západu a vyzdvihoval se vlastně islám s
tím, že je tady potřeba zavést pořádek. Ovšem křičelo se to arabsky. A vedle toho stáli
čeští policisté, tvářili se přiblble. Jak já těm klukům nezávidím a nijak je nechci shazovat,
ale ti kluci, co jsou na těch ulicích, jsou oběti toho systému, ve kterém musí fungovat.
Mám mezi policisty, městskými i státními, kamarády, mám svoje informace, jak to tam
funguje. Jsou z toho nešťastní, spousta lidí odchází. A celkem logicky, protože nevidí
východisko, nevidí perspektivu," odvětil Štefec, jehož děsí Rakušanova slova, že jsme
připraveni do řad armády a policie vzít i cizince. "Za to, že dostanou po vzoru amerického
bratra české státní občanství," řekl. "Takže uděláme nábor muslimů do armády. On
koneckonců pan Alrawi volal po tom, aby byla zavedena oficiální pozice vojenského
imáma," připomněl také Štefec.

Psali jsme:

Šmarda (SOCDEM): Pracující mají nárok na větší ochranu a silnější postavení

Rozvoral (SPD): V hnutí SPD si vážíme všech slušných a pracujících občanů!

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Smarda-SOCDEM-Pracujici-maji-narok-na-vetsi-ochranu-a-silnejsi-postaveni-754586
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Smarda-SOCDEM-Pracujici-maji-narok-na-vetsi-ochranu-a-silnejsi-postaveni-754586
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Rozvoral-SPD-V-hnuti-SPD-si-vazime-vsech-slusnych-a-pracujicich-obcanu-754573
https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-volicum/Rozvoral-SPD-V-hnuti-SPD-si-vazime-vsech-slusnych-a-pracujicich-obcanu-754573
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„Ukrajina? Konec hned. A covid...“ Kennedy děsí Trumpa i Bidena

Svobodní na Petříně. První máj tam oslaví Vondráček a jeho spolukandidáti
Přidejte si PL do svých oblíbených zdrojů na Google Zprávy. Děkujeme.

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v jakékoliv výši bankovním
převodem na účet:

131-981500247/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

 Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete. Zaregistrujte se ZDE.

 Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte se ZDE.

Článek obsahuje štítky

David , Fiala , policie , Ukrajina , zahraničí , Štefec , Rakušan , SPD , Vrbětice

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Ukrajina-Konec-hned-A-covid-Kennedy-desi-Trumpa-i-Bidena-754575
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Ukrajina-Konec-hned-A-covid-Kennedy-desi-Trumpa-i-Bidena-754575
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Svobodni-na-Petrine-Prvni-maj-tam-oslavi-Vondracek-a-jeho-spolukandidati-754572
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Svobodni-na-Petrine-Prvni-maj-tam-oslavi-Vondracek-a-jeho-spolukandidati-754572
https://news.google.com/publications/CAAqBwgKMPC5pQsww8S9Aw?hl=cs&gl=CZ&ceid=CZ%3Acs
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
http://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/David
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Fiala
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/policie
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ukrajina
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/zahrani%C4%8D%C3%AD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C5%A0tefec
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Raku%C5%A1an
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/SPD
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Vrb%C4%9Btice
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Vstoupit do diskuse Tisknout

Ukrajina (válka na Ukrajině)

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již pocházejí z jakékoliv strany
konfliktu. Obě válčící strany z pochopitelných důvodů mohou vypouštět zcela, nebo
částečně nepravdivé (zavádějící) informace.

Redakční obsah PL pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

autor: Vanda Efnerová

Radek Rozvoral byl položen dotaz

Neslibujete nesplnitelné?

Opravdu jde ještě změnit migrační pakt, když ho podezřele narychlo EP před volbami
odsouhlasil? A jak chcete zrušit green deal? Jsem pro, ale myslím, že je to nereálný slib.

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 8

Diskuse obsahuje 99 příspěvků
 

Uživateli nejlépe hodnocený komentář

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vim-co-bylo-ve-skladu-Kauza-Vrbetice-uzavrena-Pak-zaznelo-neco-co-receno-nebylo-754588/diskuse
javascript:window.print()
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Radek-Rozvoral-22025
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Radek-Rozvoral-22025
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=157955
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Další články z rubriky

8:21 Trump: Nechám Ukrajinu Putinovi? Takto to je. A je to skvělé

Donald Trump poskytl velmi obsáhlý rozhovor časopisu Time. I když značnou část
zabraly polemiky s re…

20:45 „Šimone, znám tě, opravdu to půjde dětem?“ Pánek spustil sbírku pro Gazu.
Pochybnosti
19:50 Migranti, covid... „Rozhodují o nás jiní!“ Klaus pod Blaníkem burcoval „mlčící
většinu“
17:27 Vím, co bylo ve skladu... Kauza Vrbětice uzavřena. Pak zaznělo něco, co řečeno
nebylo
14:40 Janda a Olympic za 471 900 Kč na festivalu dechovky. Z rozpočtu města
10:22 Volební plakáty v arabštině. V Německu. Útok a velký povyk

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Trump-Necham-Ukrajinu-Putinovi-Takto-to-je-A-je-to-skvele-754601
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-Simone-znam-te-opravdu-to-pujde-detem-Panek-spustil-sbirku-pro-Gazu-Pochybnosti-754595
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Migranti-covid-Rozhoduji-o-nas-jini-Klaus-pod-Blanikem-burcoval-mlcici-vetsinu-754596
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Vim-co-bylo-ve-skladu-Kauza-Vrbetice-uzavrena-Pak-zaznelo-neco-co-receno-nebylo-754588
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Janda-a-Olympic-za-471-900-Kc-na-festivalu-dechovky-Z-rozpoctu-mesta-754590
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Volebni-plakaty-v-arabstine-V-Nemecku-Utok-a-velky-povyk-754554

